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Interpellation till kommunalrådet, Michaela Fletcher, om LSS- [(5 åäö/0002;) [H U

verksamheter under coronapandemin!
,

Under pågående coronapandemin har riskgruppen multisjuka personer på äldreomsorgens boenden

drabbats hån. Man talar om ett nationellt miSSchkande med att skydda dessa personer från smitta och

insjuknande i Covid-19. _

Fokus n'ktas nu också mot kommuners LSS- verksamheter. för att där på allra bästa ?ch mest effektiva sätt

skydda berörda riskgrupper. Därför vill jag ställa följande frågor till kommunalrådet Michaela Fletcher

1. Vilken är kommunens strategilplan när det gäller att hindra smittspridningen pá LSS-

verksamheter?

2. Har kommunen kontakt och uppföljning med alla kommunala och privata utförare i LSS-
_å verksamheten för att säkerställa att smit'lspridning motverkas? Hur är detta I så fall orgamserat?m
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